
PROTOKOLL FÖRLDRAMÖTE NACKDALA AIS P-02 2014-12-02 

 

Ordförande:  Hermilson Hernandez 

Sekreterare:  Sandra Lummi, Joels mamma 

Närvarande föräldrar till: Emre, Ahmet, Joel, Theo, Victor, Aziz, Lucas, Gabriel, Ben  

 

 

§3Föregående möte:  Lagkassan, lagsida, träningskläder. Inga speciella kommentarer 

§4 Medlemsavgift 2015: Troligtvis blir den oförändrad, ledarna återkommer  med inbetalningskort, 

samt betalnings datum för årsavgiften 2015. 

§5 Lagkassa: Spelarkontona är individuella och de är avsedda till barnet . För att se aktuellt saldo, se 

hemsidan under dokument spelar/lagkonto.  Vi har bra likviditet men den kan och måste förbättras 

inför 2015. 

§ 6 Träning och närvaro:  Närvaron 2014 har hittills legat på 85 % , vilket är bra. Det som drar ner 

närvaron har varit några som varit borta pga skador, bortresta samt spelare som börjat sent i år. 

Ledarna önskar bättre information om orsak till frånvaron när spelaren tackar nej till träningen. 

Tränarna kommer att kalla till spelarsamtal inkluderat förälder till spelaren.  Detta kommer att ske 

utöver träningen och kallelser börjar komma i slutet på Januari 2015. Meningen med samtalet är att 

tillsammans gå igenom målen och förbättringar för spelaren för vidare utveckling. Det togs upp av 

några att en del av barnen är lite trötta efter onsdagsträningen. Märks det på spelaren att denna är 

trött så håll en nära dialog med Hermilson om detta påverkar barnets energi , istället för att bara 

tacka nej till träningen. 

§7 Cup, serier & Träningsläger:  Laget är anmält till seriespel  2015. Ett 9-manna lag P13 i div.3 svår 

och ett 11-mannalag P14 i div.4.  Vi kommer att delta i ett 10 tal mindre cuper under året. Dessa 

cuper bör helst bara ha A-slutspel med lag som vi normal sett inte möter lokalt och som har bättre 

utmaning för spelarna. 

Förslag på en Spanien resa 5-11/7 2015 gick igenom och vi planerar vidare utefter detta.  

Träningsläger 27-29/3 2015 i Norrtäljetrakten. Alla föräldrar undersöker möjligheten till ledighet den 

27/3 då spelarna i år har nationella prov och ledighet kan bli svårt att beviljas och meddelar 

Hermilson senast 12/2 gällande närvaron på lägret för spelaren. Kostnad för lägret ligger på ca SEK 

1000.-/spelare. 

§9 HTE Cupen 2015: Den kommer att hållas den 15-17 augusti  i Storvreten.  Vi bestämde oss för en  

9manna cup vilket innebär en 2-dagars cup. Senast i Feb-Mars 2014 behöver vi veta om vi fått in 

tillräckligt med sponsorer för att kunna anordna cupen och gå vidare i planeringen. 

 



§10 Övriga frågor: Hermilson kommer att forsätta som tränare även under 2015, vilket vi alla tycker 

är goda nyheter. Detta mycket tack vare hjälp från Krippe samt barnens engagemang och vidare 

strävan om att utvecklas och bli bättre. Vi diskuterades även hur vi ska få in pengar till laget. Förslag 

på Kakförsäljning, sponsorer, loppis mm lades fram.  

§11 Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

 


